
ZBORI KRAJANOV O SAMOPRISPEVKU

Želimo, da bi uresničili vse načrte
V vseh krajevnih skupnostih naše občine tečejo živahne razprave o
programu tretjega samoprispevka. Ljudje dobivajo na zborih kraja-
nov Izčrpne informacije o načrtih, finančni konstrukciji in o posledl-
cah predvidenih del. Prodajamo kratek pregled zborov krajanov v
preteklih dn«t>- •

Krajevn« skupnott Ledina (17. septembra) -
Krajane skrbi kvaliteta predvidenih del. Dobili so
zagotovilo, da bodo pristojnl organi izbirali med
najboljšimi izvajalci. Podobno pripombo so imeli
za sanacijo grajskega pobočja. Dosedanji posegi
niso bili dovolj strokovni, so menili. Ali bo sedaj
drugače? Potrebna je generalna sanacija, se je
glasil odgovor z ustreznimi raziskavami moramo
ugotoviti, kako bomo delo kar najbolje opravili.
Na vprašanje o komunalni ureditvi potniške po-
staje so dobili odgovor, ki smo ga slišali tudi v

.drugih KS. Ne gre za postajo samo, pač pa za
prostor. Prostor v mestu je dragocen in zato ga
moramo iskati tudi pod zemljo. Ko pa bo enkrat
zgrajen potniški terminal, ne bomo mogli več
kopati pod njim. Zato naj bi s sredstvi samopri-
spevka skopali jamo že zdaj, uredili v njej javne
parkirne površine, potem pa naj nad njo gradi in
dela kdo drug, tisto, kar je pa£ potrebno. Krajani
zahtevajo za vse objekte poostren družbeni
nadzor.

Krajevna skupnost Nove Pol|ane (18. sep-
tember) - Razen uvodnih razlag je bilo zelo
malo besed izrečenih o samoprispevku. Krajane
je bolj kot to zanimalo razreševanje njihovih lo-

-kalnih problemov. 0 tem je bil svojčas seznanjen
tudi izvršni svet občinske skupščine, ki je imel
eno svojih zasedanj tik pred poletnimi dopusti
prav v tej krajevni skupnosti. Zdaj bodo na Novih
Poljanah končno le dobili javno telefonsko govo-
rilnico in tudi kiosk za sadje in zelenjavo že po-
stavljajo. Predlagajo delno spremembo meje kra-
jevne skupnosti, ki naj bi tekla vzdolž nove Po-
Ijanske ceste. Prav ta cesta pa je problem zase.
Težavo predstavlja hiša na Poljanski 30, ki bi jo
morali porušiti, vendar še nimajo nadomestnih
stanovanj za vse stranke. S tem bi lahko rekon-
struirali vsaj spodnji del Poljanske ceste. Kmalu
zatem naj bi prišla na vrsto druga polovica in v
podaljšku Litijska cesta. Želijo tudi čimveč tele-
fonskih priključkov v stanovanje, vendar za zdaj
bržkone ne bodo mogli ustreči vsem. In samopri-
spevek? Želimo samo, da bi lahko z zbranim
denarjem uresničili vse načrte, ki so zapisani v
programu, so dejali krajani Novih Pofjan.

Krajevna skupnoat Joslp Prasnlkar (18. sep-
tembra) - Vprašanja o samoprispevku so kar
deževala. Ali se dela ne bodo vlekla v nedogled?
Ali bo nad izvajanjem tudi ustrezni nadzor? Bo.
Iz najboljših strokovnjakov bo imenovala nadzor-
ni svet skupščina mesta Ljubljane. Za vsa dela
bo izdelan natančen terminski načrt. - Ali bomo
lahko priključili na toplovod tudi staro mestno
jedro? Težave bodo tam, kjer so majhne hi£e.
Gradnja priključkov je draga in bremeni stano-
vanjsko skupnost. - Kaj je s tretjim samoprh

spevkom? Ali ne bodo šla sredstva iz četrtega
tudi za nezgrajene objekte tretjega samoprispev-
ka? Ne, v nobenem primeru. Gre za dva povsem
ločena projekta. - Kakšna je prioriteta v progra-
mu? Vsega ne bomo mogli graditi hkrati. V pr-
vem letu bi lahko gradili čistilne naprave v Zalo-
gu, deponijo komunalnih odpadkov na Barju in
komunalno ureditev potniške postaje

Krajevna skupnost Prule (11. •eptembra) -
Krajani so se zavzeli za natančen vrstni red grad-,
nje objektov. Pri čiščenju dima iz toplarne naj bi
proučili možnost, da dobimo nek stranski proiz- •
vod - žvepleno kislino. Posebej so se zanimali
za stroške avtogiatizacije pri povezovalnem si-
stemu mestnegavodovoda. Menili so. da je takš-
na avtomatizacija upravičena le, te so stroški
zanjo razmeroma nizki v primerjavi s celotno in-
vesticijo. Menijo tudi, da bi morali pospešiti

gradnjo centralne Cistilne naprave, da bi čimprej
zaščitili reko Savo. Kar zadeva grajsko pobočje
so menili, da moramo vsekakor zavarovati pro-
padanje družbenega premoženja, izločiti pa iz
sredstev samoprispevka vse tisto, kar sodi v red-
no gospodarjenje. Pripombe so imeli tudi na ko-
munalno ureditev potrošniškega terminala in
zahtevali dodatna pojasnila o tem projektu.

Kra|evna skupnott Tabor (17. in 18. septam-
ber) - Krajani so v izčrpnih uvodih dobili odgo-
vore na vrsto vprašanj. Kljub podpori programu
IV. samoprispevka, pa želijo sprotno informacijo
o zbranih in porabljenih sredstvih še posebej,
ker bodo potekala vlaganja na širšem Ijubljan-
skem območju in v objekte, ki jih vizualno ne bo
mogoče oceniti. Prav tako je bila dana pobuda,
da bi ime programa - »Komunalna ureditev pot-
niške postaje« nosila bolj ekološki naslov in si-
cer: Snovanje osnov prometnega obmofija v sre-
dišču Ljubljane. Program naj se predstavi dolgo-
ročno po fazah, da bo vidna perspektiva s tem,
da se jasno opredeli, da bo samoprispevek rešii
le prvo fatzo prometne probtematike v Ljubljani.
Pri programu samoprispevka naj se v pnonteti
upošteva: vodovod in zaščita vodnih virov, čistil-
ne naprave ozračja itd. Strokovna skupina, ki se
ukvarja s čiSčenjem plinov naj skupaj s toplarno
v Mostah prouči in objavi odgovor ali se ne bi
dalo žveplo, ki ga ulovijo filtri, uporabiti v kemič-
ni industriji, ki bi lahko tudi sodelovala v investi-
ciji?

V tem prlspevku ob|avl|amo z»lo «kra|*an«
povzetke javnih razprav na zborih krajanov v
kra|«vnlh akupnottl n«*e občlne.

Podrobna odgovore na vpraianja krajanov
v vseh l|ubl|antklh obilnah ob|avl|a l|uM|an-
skl »Dnavnlk« v potebnl rubrtkl.


